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PS200293510 

Parlament České republiky 

POSLANECKÁ SNĚMOVNA 

2022 
9. volební období 

Z Á P I S  
z 3. schůze 

Výboru pro veřejnou správu a regionální rozvoj, 

která se konala dne 24. února 2022 

v budově Poslanecké sněmovny, Sněmovní 4, 118 26 Praha 1 

místnost č. B 211.   

Schůzi řídila: Ing. Klára Dostálová. 

   

Přítomni: p. posl. Bačíková, Carbol, Dostálová, Haas, Havránek, Kubík, Liška, Okleštěk, 

Olšáková, Pošarová, Salvetr, Stržínek, Štolpa, Voborská, Vojtko. 

Omluveni: p. posl. Dvořák, Klíma, Králíček, Wenzl, Zuna. 

 

Dostálová: Zahájení schůze výboru pro VS a RR. Informace o omluvených poslancích. Mám 

informaci, že budou poslanci ještě docházet, protože stále běží bezpečnostní výbor. Informace 

o návrhu programu. Hlasování o programu, hlasování č. 1: 

Hlasování:  ANO 13  NE 0    zdržel 0 přítomno 13           přijato 

Z důvodu konání mimořádné schůze Poslanecké sněmovny se předem omlouvám, ale budu 

se snažit dnešní schůzi zrychlit. 

 

Vládní návrh zákona o státním rozpočtu České republiky na rok 2022 - rozpočty územních 

samosprávných celků, dobrovolných svazků měst a obcí a regionálních rad regionů 

soudržnosti – vazby na státní rozpočet, sněmovní tisk 144, sešit G 

předkladatel:   Ministerstvo financí 

zpravodaj:  posl. Ing. Jiří Havránek 

 

Dostálová: Zahájení projednávání rozpočtu MF – sešit G. 

 

Tyll: Předkladatelská zpráva. Z hlediska salda v roce 2021 máte v podkladu v sešitě G ještě 

předběžná čísla, nyní podle výkazu je přebytek územních rozpočtů 41,2 mld. Kč. Z toho obce činí 

přebytek 3,3 mld. Kč a kraje 7,9 mld. Kč. Z hlediska roku 2022 se očekává přebytek ve výši 18,6 

mld. Kč za celé územní rozpočty. Z hlediska daňových příjmů se pozitivně projevila novela 

o RUD. Daňové příjmy obcí a krajů vzrostly meziročně o 11,3%, celkem o 34,2 mld. Kč. 

Vyplacením kompenzačního bonusu získaly obce 4,3 mld. Kč.  Pro rok 2022 se odhadují daňové 

příjmy obcí a krajů ve výši 348,4 mld. Kč (nárůst o 3,5%).  U obcí se odhadují daňové příjmy 

265,3 mld. Kč, u krajů 83,1 mld. Kč. V roce 2022 očekáváme, že budou transfery ze státního 

rozpočtu v minimální výši 237,5 mld. Kč (189,4 mld. pro kraje, 48,1 mld. pro obce). V kapitole 

VPS je pro rok 2022 rozpočtován příspěvek na výkon státní správy ve výši 13,2 mld. Kč – 

informace o příspěvku. Ve VPS je také rozpočtovaná částka 1,3 mld. Kč na zmírnění dopadů 

zákona o kompenzačním bonusu. Zároveň je rozpočtována částka  na odškodnění Zlínskému kraji 

ve výši 368,5 mil. Kč  – informace o částkách na obyvatele, atd.  
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Havránek: Zpravodajská zpráva. Předpokládá se, že i přes probíhající pandemii obce vykáží v roce 

loňském kladný výsledek hospodaření - přebytek v loňském roce 41,2 mld. Kč, pro letošní rok 

je očekáván přebytek 17,2 mld. Kč. U krajů se v roce 2021 předpokládá kladné saldo hospodaření 

7,9 mld. Kč, pro letošní rok se očekává rozpočtový přebytek 1,2 mld. Kč. Dobrovolné svazky obcí 

- vlastní příjmy se odhadují ve výši 1,6 mld. Kč a přijaté transfery 3,4 mld. Kč. Očekávají 

se rozpočty v přebytku 0,2 mld. Kč pro loňský i letošní rok. Regionální rady soudržnosti – jejich 

činnost ukončena v loňském roce, jejich příjmy se odhadovaly ve výši 0,6 mld. Kč.    

 

Dostálová: Otevírám obecnou rozpravu, nikdo se nehlásí, otevírám podrobnou rozpravu a prosím 

pana zpravodaje o návrh usnesení. 

 

Havránek: Návrh usnesení č. 10. 

 

Dostálová: Hlasování o návrhu usnesení č. 10, hlasování č. 2:                            Příloha č. 1 

Hlasování:  ANO 14  NE 0    zdržel 0 přítomno 14           přijato 

 

Jelikož máme rozpočet MV zařazen až na 13,30 hodin, dávám návrh na předřazení bodu – volba 

členů podvýborů. Hlasování o zařazení bodu – podvýbory. Hlasování č. 3: 

Hlasování:  ANO 14  NE 0    zdržel 0 přítomno 14           přijato 

 

Volba členů podvýborů výboru pro veřejnou správu a regionální rozvoj  

Na minulém jednání jsme ustavili podvýbory a zvolili předsedy. Byl zaslán dopis a usnesení 

výboru na předsedy poslaneckých klubů se stanovením termínu na zaslání nominací do podvýborů 

a to do 14. února 2022. Informace o členech jednotlivých podvýborů. Otevírám obecnou rozpravu, 

nikdo se nehlásí, končím obecnou rozpravu a otevírám rozpravu podrobnou.  

Návrh usnesení č. 17, hlasování č. 4:                                                                               Příloha č. 2 

Hlasování:  ANO 14  NE 0    zdržel 0 přítomno 14           přijato 

 

Různé 

V rámci bodu různé – obrátil se na mne p. Ryšavý, šéfredaktor časopisu Moderní obec, se žádostí, 

zda by bylo možné uvádět výbor pro VS a RR jako podporovatele projektu Komunální projekt 

roku. V minulém roce již výbor obdobné usnesení přijal. Zahajuji obecnou rozpravu, nikdo 

se nehlásí, otevírám rozpravu podrobnou.  

Návrh usnesení č. 18. hlasování č: 5:                                                                               Příloha č. 3 

Hlasování:  ANO 14  NE 0    zdržel 0 přítomno 14           přijato 

 

Informace o konferenci ISSS – 15. – 17. května 2022. Zahajuji obecnou rozpravu, nikdo se nehlásí, 

otevírám rozpravu podrobnou.  

Návrh usnesení č. 19, hlasování č. 6:                                                                               Příloha č. 4                                               

Hlasování:  ANO 14  NE 0    zdržel 0 přítomno 14           přijato 

 

Návrh termínu a pořadu příští schůze výboru 

Termín dalšího výboru – vzhledem k tomu, že 10. března bude projednáván na Poslanecké 

sněmovně státní rozpočet, tak se pravděpodobně výbory konat nebudou. Vláda schválila rozpočet 

SFPI pro rok 2022 a po dohodě s předsednictvem výboru navrhuji, abychom se k tomuto tisku 

sešli ve středu 2. března v 8,30 hodin. 
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Vládní návrh zákona o státním rozpočtu České republiky na rok 2022 - kapitola č. 314 – 

Ministerstvo vnitra – část správní 

předkladatel:   Ministerstvo vnitra 

zpravodajka:  posl. Mgr. Eliška Olšáková 

 

Dostálová: Zahájení projednávání kapitoly 314 – Ministerstvo vnitra. 

 

Knob: Informace o rozpočtu MV. Příjmy pro rok 2022 jsou ve výši 15,7 mld. Kč, výdaje ve výši 

90,75 mld. Kč. Informace o ponížení výdajů přibližně o 4,1 mld. Kč. Největší ponížení výdajů 

se týká bezpečnostních složek. Je to z důvodů, že rozpočet těchto složek tvoří více jak 60% 

rozpočtu MV. Celkově bylo kráceno u Policie ČR a HZS o 2 mld. Kč. Krátili jsme i výdaje tzv. 

malého ministerstva, organizačních složek MV, ty jsme krátili o cca 600 mil. Kč a investice 

o dalších 200 ml. Kč. Byly kráceny jak provozní, tak investiční výdaje, byly kráceny dle 

představy MF cca o 6%. Odsunuty byly některé investiční akce. Byly také kráceny výdaje 

ve výši 200 ml. Kč na podporu bezpečnostního výzkumu. Představa MF byla, že krácení bude 

větší. Některé akce jsme posunuli a my ty peníze budeme nejpozději 15. března nárokovat 

minimálně zpátky na MF. Děkuji a prosím o dotazy. 

 

Dostálová: Děkuji za úvodní slovo.  

 

Olšáková: Zpravodajská zpráva. Informace o výdajích a příjmech. Výdaje jsou plánovány 

ve výši 90 746 321 158 Kč. Největší objem je určen na platy a související výdaje. Podstatná 

část výdajů je určena na zabezpečení chodu a činnost bezpečnostních sborů. Oproti původnímu 

návrhu rozpočtu se i kapitola MV podílí na snížení deficitu ve výši 4,1 mld. Kč. Krácení investic 

u HZS - odložení investičních akcí na nákup cisternových automobilů, výškové techniky, 

investiční dotace pro SDH atd.  Krácení se dotklo všech složek v rámci kapitoly, ale nedojde 

ke snížení míst a omezení úkolů. Veškeré aktivity jsou pouze posunuté v čase. Jejich potřeba 

bude přetrvávat a měli bychom je zařadit do rozpočtu následujícího roku. Vedle krácení došlo 

i k navýšení mandatorních výdajů a byly navýšeny také výdaje o 300 mil. Kč související 

s předsednictvím v Radě EU. Informace o příjmech – 15 715 882 952 Kč. Příjmy z VPS – 

rezerva na řešení krizových situací, výdaje na volby, datové schránky atd. Předložený návrh 

podává ucelený obraz o příjmové a výdajové části návrhu rozpočtu MV a navrhuji vyslovit 

souhlas s předloženým návrhem rozpočtu. 

 

Dostálová: Děkuji a otevírám obecnou rozpravu. 

 

Mračková Vildumetzová: Výbor projednává správní část – úředníky (MV), organizační složky 

a SDH. SDH jsou velmi důležitou složkou. Mrzí mě, že se v rozpočtu škrtla 1 mld. Kč, z čehož 

je 800 mil. Kč pro profesionální hasiče a 200 mil. Kč pro SDH. U SDH to bylo především 

na opravu a rekonstrukce hasičských zbrojnic. Prosím, abyste nepodpořili tento rozpočet, 

případně aby byl podpořen, až se načtou pozm. návrhy. Jsem přesvědčena, že prostředky pro 

profesionální hasiče i pro SDH by se měly vrátit, ale váš výbor se bude zabývat pouze SDH.  

 

Dostálová: I tento výbor bude sledovat naplňování jak strukturálních fondů, tak Národního 

plánu obnovy. Víme, že jsou problémy u DPH - nezpůsobilý výdaj dle EK. Dotaz – když 

ta částka je kolem 2 mld. Kč, DPH bude cca 400 mil. Kč, jak je to reflektováno 

ve státním rozpočtu? Druhý dotaz – máte pod sebou bezpečnostní sbory, navýšení energií 

se bude týkat i jich, jak je to reflektováno v rozpočtu? 

 

Knob: Národní plán obnovy – máme pod sebou prioritní osu 1.1, 1.2. a 4.4. Celkem se jedná 

o cca 10 mld. Kč. Nejsou to peníze jen pro MV, ale jsou to projekty všech resortů. Minulý týden 
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proběhlo jednání se zástupci EK. K DPH – fin. prostředky, které máme, tak jsou od MF dány 

včetně DPH (4 mld. Kč pro MV). V tuto chvíli nás DPH netíží. Problematika nedokončených 

projektů, nesplnění předmětu, kterého mělo být dosaženo – o tom se stále jedná. K energiím – 

vypracovaná studie, co to pro MV znamená, když se navyšují položky (plyn, energie, atd.) –  

rozdíly jsou u jednotlivých komodit 9,5 – 10,5%. V tuto chvíli jsme krátili provozní výdaje. 

Nárůst energií půjde nahoru. Snažili jsme se maximálně omezit provozní výdaje. 15. března  

jdou první čísla do nadlimitu a my ty peníze budeme chtít zpátky a to nejen v té výši, ve které 

jsme je letos zkrátili, ale na příští rok budeme potřebovat podstatně víc. 

 

Okleštěk: Vyjádření k hasičům – vyjadřuji podporu hasičům a prosím o návrat k původním 

číslům a nekrácení finančních prostředků pro hasiče. 

 

Dostálová: Nikdo další se do obecné rozpravy nehlásí, končím obecnou rozpravu a otevírám 

rozpravu podrobnou. 

 

Olšáková: Návrh usnesení č. 11. 

 

Dostálová: Hlasování o návrhu usnesení č. 11, hlasování č. 7:                                   Příloha č. 5 

Hlasování:  ANO 8   NE 5    zdržel 1 přítomno 14           přijato 

Děkuji zástupcům MV za účast. 

 

Výroční zpráva a účetní závěrka Státního fondu rozvoje bydlení za rok 2018, sněmovní 

tisk 140 

 

Výroční zpráva a účetní závěrka Státního fondu rozvoje bydlení za rok 2019, sněmovní 

tisk 141 

 

Výroční zpráva a účetní závěrka Státního fondu podpory investic za rok 2020, sněmovní 

tisk 136 

předkladatel:   Ministerstvo pro místní rozvoj 

zpravodaj:  posl. Ing. Jan Kubík 

přizvaní hosté:  zástupce Státního fondu podpory investic 

 

Dostálová: Navrhuji sloučení rozpravy u ST 140, 141 a 136, hlasování č. 8: 

Hlasování:  ANO 13  NE 0    zdržel 0 přítomno 13           přijato 

 

/pauza 5 minut/ 

 

Dostálová: Uvítání hostů, výbor si schválil sloučenou rozpravu k tiskům 140, 141 a 136. Prosím 

pana ministra o úvodní slovo ke všem třem tiskům. 

 

Bartoš: Předkladatelská zpráva k ST 140, 141 a 136. Děkuji za sloučení rozpravy. Jednotlivé 

výroční zprávy byly předloženy, ale k jejich projednání na Poslanecké sněmovně nedošlo. Spíše 

bych se soustředil na rok 2020. Fond navazoval v r. 2020 na programy, které realizoval v roce 

2019, navíc byl přidán Program zateplování (IROP). V činnosti pokračoval garanční fond CK, 

který plní funkci dozajišťovacího institutu pro případ úpadku CK. Fond se aktivně podílel 

na administrování programu pro MMR - COVID lázně, COVID ubytování a COVID školy 

v přírodě. Fondem bylo v roce 2020 v jednotlivých programech prověřeno 5 718 žádostí 

v celkovém objemu 3,362 mld. Kč. Informace o úvěrových smlouvách – celkem 19 335 úvěrových 

smluv. Schválený rozpočet pro rok 2020 činil v oblasti příjmů 1,235 mld. Kč, ale skutečné příjmy 
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dosáhly částky 1,7 mld. Kč. Výdaje za rok 2020 byly rozpočtovány ve výši 4,118 mld. Kč, 

skutečné výdaje činily v roce 2020 1,719 mld. Kč. Prosím o schválení předložených tisků.  

 

Dostálová: Potvrzuji, že se výbor již všemi třemi tisky zabýval, ale nedošlo k projednání 

na Poslanecké sněmovně.  

 

Kubík: Zpravodajská zpráva. Informace o jednotlivých položkách za rok 2018 – informace 

o závazcích, finanční rezervě, objemu splátek po splatnosti (exekuce, insolvence a nedodržení 

smluv), objem uzavřených smluv – došlo k nárůstu oproti roku 2017. Informace o roku 2019 – 

objem fin. prostředků na účtech se snížil na 5,4 mld. Kč, pohledávky se nepatrně zvýšily na 5,152 

mld. Kč, snížily se závazky z poskytnutých a nevyčerpaných podpor na 3,159 mld. Kč. Informace 

o vytvořené rezervě (cca 1 mld. Kč), pohledávkách, problémových smlouvách. V roce 2019 

narostl počet uzavřených smluv. Informace k roku 2020 – objem fin. prostředků se snížil na 4,679 

mld. Kč, zároveň se meziročně zvýšily úvěrové pohledávky na 4,815 mld. Kč. Informace 

o vytvořené rezervě, dále zůstává nízký objem splátek po splatnosti, aktuálně řeší správní oddělení 

fondu 364 případů exekucí, insolvencí a nedodržení podmínek. V roce 2020 fond uzavřel smlouvy 

o objemu 796,274 mil. Kč. Fond byl také pověřen administrací covidových programů pro MMR 

– informace o programech.  

 

Dostálová: Děkuji a otevírám obecnou rozpravu. Nikdo se nehlásí, končím obecnou rozpravu 

a otevírám rozpravu podrobnou. 

 

Kubík: Návrh usnesení č. 12 – ST 140.  

 

Dostálová: Hlasování o návrhu usnesení č. 12, hlasování č. 9:                                         Příloha č. 6 

Hlasování:  ANO 15  NE 0    zdržel 0 přítomno 15           přijato 

 

Kubík: Návrh usnesení č. 13 – ST 141. 

 

Dostálová: Hlasování o návrhu usnesení č. 13, hlasování č. 10                                       Příloha č. 7 

Hlasování:  ANO 15  NE 0    zdržel 0 přítomno 15           přijato 

 

Kubík: Návrh usnesení č. 14 – ST 136. 

 

Dostálová: Hlasování o návrhu usnesení č. 14, hlasování č. 11                                       Příloha č. 8 

Hlasování:  ANO 15  NE 0    zdržel 0 přítomno 15           přijato 

 

Vládní návrh zákona o státním rozpočtu České republiky na rok 2022 -  

kapitola č. 317 – Ministerstvo pro místní rozvoj 

předkladatel:   Ministerstvo pro místní rozvoj 

zpravodaj:  posl. Ing. Jiří Carbol 

 

Dostálová: Zahájení projednávání kapitoly č. 317 – MMR. 

 

Bartoš: Předkladatelská zpráva. Více jak 90% výdajů jsou dotace poskytované zejména ze zdrojů 

EU, kde mezi hlavními příjemci jsou zejména obce. V projednávaném rozpočtu jsou evidovány 

celkové výdaje 28 576 464 059 Kč – informace o výdajích. Celkové příjmy 26 361 322 058 Kč – 

informace o příjmech. Oproti rozpočtu na rok 2021 dochází ke snížení výdajů hrazených čistě ze 

státního rozpočtu o 42%. Rozpočet zahrnuje také prostředky na Národní plán obnovy (1,84 mld. 

Kč) – informace o použití fin. prostředků. Pro rok 2022 nejsou rozpočtovány prakticky žádné 

prostředky na národní dotační programy s výjimkou investic pro Horskou službu. MMR bude 
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v roce 2022 věnovat pozornost hodnocení žádostí ze současně vypsaných výzev, čerpat nároky 

z nespotřebovaných výdajů (11 mld. Kč, ale jsou již zazávazkovány). Posuzování dotací pro rozvoj 

území - na základě získaných dat a analýz provede MMR prioritizaci. V tuto chvíli běží výzvy – 

vyhodnocujeme efektivitu výzev, především týkající se výstavby. Hlavní oblasti MMR jsou 

v návrhu rozpočtu děleny do pěti závazných ukazatelů. Podpora regionálního rozvoje a cestovního 

ruchu – národní programy (prostředky z nespotřebovaných výdajů), informace o národních 

programech, o programech spolufinancovaných z EU (25,8 mld. Kč), příspěvcích příspěvkovým 

organizacím - CzechTourism a Centrum pro regionální rozvoj, dále investiční a neinvestiční 

dotace - Horská služba o.p.s. Celkový fin. objem činí 26,4 mld. Kč (92,4% celkových výdajů 

kapitoly). Druhým ukazatelem je podpora bydlení – výdaje na národní programy (sociální bydlení, 

komunitní domy pro seniory aj). Územní plánování a stavební řád – výdaje na činnost Ústavu 

územního rozvoje a další výdaje pro splnění úkolů v oblasti úz. plánování a stavebního řádu. 

Dotace SFPI pro 2022 – 909 mil. Kč (800 mil. Kč na brownfieldy). Ostatní činnosti resortu 

zahrnují zbývající výdaje MMR – výdaje na zajištění provozu celostátních informačních systémů 

kritické infrastruktury, provozní výdaje atd. Při sestavování rozpočtu kapitoly 317 MMR byly 

dodrženy výdajové limity pro rok 2022 včetně snížení výdajů na základě dohody Vlády.  

 

Dostálová: Děkuji za úvodní slovo. 

 

Carbol: Zpravodajská zpráva. Stanovené limity pro kapitolu 317 MMR doznaly v průběhu 

přípravy státního rozpočtu změn. Celkové výdaje přes 28,5 mld. Kč a celkové příjmy přes 26 mld. 

Kč. Rozpočet ovlivňovala jak pandemie Covid-19, tak hospodaření v době rozpočtového 

provizoria a opakované projednávání rozpočtu. MMR počítá s významným zapojením nároků 

z nespotřebovaných výdajů minulých let. Poptávka obcí po investicích, ale ta stále převyšuje 

disponibilní zdroje MMR. Informace o výdajích. MMR poskytuje dotace na provoz Horské služby 

ČR a poskytuje prostředky SFPI. Objemově nejvýznamnější položkou výdajů kapitoly jsou dotace 

spolufinancované z fondů EU (nejvíce IROP – 23,1 mld. Kč). Navrhuji vyslovit souhlas 

s předloženým návrhem rozpočtu kapitoly MMR. 

 

Dostálová: Děkuji a otevírám obecnou rozpravu. Dotazy - u str. 1, tabulka 2 – aby byly uvedeny 

porovnatelné údaje, buď porovnáváme platy s EU, nebo bez EU. Str. 21 – MMR je z 90%  

investičním ministerstvem. Tabulka č. 46 – tam jsou samé nuly a pan ministr správně řekl, že jsou 

programy pokryty z nespotřebovaných výdajů, ale my je nemáme. Nemáme, co jsou 

ty nespotřebované výdaje, toto by mělo být doplněno. Prosím, abyste nám dali přehled o národních 

dotačních titulech MMR a aby k tomu byly i částky, které alokujete z nespotřebovaných výdajů.  

Str. 31 - dotaz na Národní plán obnovy – komponenty na rok 2022 1,8 mld. Kč. Problém 

je s nezpůsobilostí DPH, kde v rozpočtu máte nárokovány peníze na DPH? Myslí se i na příjemce, 

jako je např. Terezín, Josefov - města, která dostala majetky od státu? Myslíte na pokrytí DPH 

i pro tato města? V kontextu s NPO – pokročilo se s komponentami českými? Str. 37 – bod 1 a 2 

– došlo k navýšení o 10 míst s agendou s novým stavebním zákonem a navýšení dalších 10 míst 

hrazených ze státního rozpočtu na zjištění NPO. Zároveň na str. 38 máte bod 9, kde zrušujete 

4 místa, ale nemáte uvedeno kde. Kde tedy zrušujete ta místa? Str. 40 – navrženo pro SFPI – NPO 

(800 mil. Kč na brownfieldy), kdy plánujete výzvy? To ale můžete dodat s tabulkou programů. 

Str. 41 nestátní neziskové organizace – jestli toto bude pokryto také z NNV, jak uvádíte. Zajímalo 

by nás, jestli toto bude pokryto, jestli tyto neziskové organizace budou moci žádat. Str. 46 - 

výběrová řízení na digitalizaci stavebního řízení – prosím o informace, v jakém je to stavu. 

K digitalizaci - nejde dohledat rozpočet pro digitalizaci. Jestli byste mohl zpracovat, jaká 

je celková částka na digitalizaci v rámci všech agend státní správy v ČR. Kolik je na investice 

a kolik z toho pokryje NPO? Poslední dotaz – v jakém stavu je vyjednávání IROP, kdy budou 

otevřeny první výzvy? Děkuji. 
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Bartoš: Str. 1 – to je ve věci formálního zpracování, to můžeme opravit. I já jsem byl zděšen, 

že jsou tam všude nuly, nicméně v nespotřebovaných výdajích je zhruba 11 mld. Kč. Informace 

poskytneme a zašleme, co je v závazku a ve výzvách. Národní pilíř je důležitý, ale provedeme 

revizi výzev. Bod 3 – str. 31 - bude se to muset řešit s MF, je to celkem cca 12 mld. Kč na celý 

NPO. V NPO je zmínka o dotčených objektech (Terezín, Josefov) – vedeme debatu, jestli se to dá 

v rámci NPO zrealizovat – informace o projektech, rekonstrukcích a fin. prostředcích. Str. 37 – to 

nejsou ta samá pracovní místa – informace. Budeme dále pracovat s posílením zejména s oblastí 

stavebního řízení, tematiky bydlení a digitalizace stavebního řízení – jednání s MV, poskytnutí lidí 

a předání knowhow – velká digitální zakázka. Str. 41 – neziskové organizace – 39 mil. Kč 

na nespotřebovaných výdajích bylo zachováno v té míře, v jaké bylo.  

 

Dostálová: Prosím ještě o dotaz na str. 40 – spuštění brownfieldů a str. 46 v jakém stavu jsou 

ta výběrová řízení, ale předpokládám, že toto dáte do zprávy s digitalizací.  

 

Bartoš: Dotazy vypracujeme, vypořádání zašleme. Brownfieldy pravděpodobně v dubnu.  

 

Dostálová: Moc děkuji, jde mi spíše o to, aby se doplnila digitalizace, doplnily se NNV a přehled 

národních dotačních titulů. To jsou asi nejdůležitější věci, které výbor zajímá.  

 

Bartoš: U brownfieldů – to bude spravováno SFPI, alokováno 800 mil. Kč. Je to velmi správná 

věc – informace o brownfieldech. Některé projekty budou muset být řešeny ve spolupráci - PPP 

programy. Dalším dotazem byla digitalizace stavebního řízení? 

 

Dostálová: To předložíte v rámci celé zprávy za digitalizaci. 

 

Bartoš: Já jsem i na plénu vystupoval k digitalizaci ČR. Na digitalizaci stavebního řízení jsou 3,2 

mld. Kč, 4 velké systémy jdou primárně za IROP. Portál stavebníka – to je převážně na Národním 

plánu obnovy. K poslednímu dotazu - informace k digitalizaci – není možné stanovit přesnou 

částku, struktury kapitol nemají digitalizaci samostatně. Celkový výdaj cca 15,863 mld. Kč, kdy 

největší částka je zpracování dat a služby související s informační a komunikační technologií. 

Informace o IT a nákladech.  

 

Dostálová: Neuvítal byste např. pozm. návrh – problematika DPH? Rada k brownfieldům - zkusit 

komunikovat s EK, že jde také o ochranu zemědělského půdního fondu. MMR dodá 

nespotřebované výdaje, přehled národních dotačních titulů a souhrnnou informaci k digitalizaci. 

Děkuji za informace. Do obecné rozpravy se již nikdo nehlásí, končím obecnou rozpravu 

a otevírám rozpravu podrobnou. 

 

Carbol: Návrh usnesení č. 15. 

 

Dostálová: Hlasování o návrhu usnesení č. 15, hlasování č. 12:                                      Příloha č. 9 

Hlasování:  ANO 9   NE 3    zdržel  2 přítomno 14           přijato 

 

Vládní návrh zákona o státním rozpočtu České republiky na rok 2022 - kapitola č. 363 – 

Nejvyšší stavební úřad 

zpravodaj:  posl. Ladislav Okleštěk 

 

Dostálová: Zahájení projednávání kapitoly č. 363 – Nejvyšší stavební úřad. 

 

Bartoš: Předkladatelská zpráva. V této kapitole nejsou žádné peníze rozpočtovány. V červenci 

loňského roku byl schválen zákon č. 283/2021 Sb., tzv. nový stavební zákon. Nejvyšší stavební 
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úřad, jako samostatná kapitola státního rozpočtu, byl technicky založen v informačním systému 

státní pokladny v létě 2021 tak, aby mohla být jeho činnost spuštěna k datu jeho vzniku ve smyslu 

schváleného stavebního zákona a to od 1. 1. 2022. V listopadu byl předložen Poslanecké sněmovně 

poslanecký návrh zákona (ST 63), který měl účinnost nového stavebního zákona časově odložit 

a současně rozdělit jeho účinnost pro stavby vyhrazené a ostatní. Cílem tohoto návrhu bylo získat 

čas na přípravu věcné změny stavebního zákona. ST 63 se nepodařilo v loňském roce schválit 

a tím nastala situace, kdy nová státní stavební správa v čele s NSÚ sice již vznikla, ale pouze 

formálně. Návazně proto schválila Vláda ČR vládní návrh novely stavebního zákona, který 

představuje aktualizaci původního poslaneckého návrhu právě kvůli termínu posunu a je 

projednáván jako ST 137. Informace o požadavcích na výdaje pro leden a únor – období 

provizoria. Vše směřuje k novele stavebního zákona, kterou bude NSÚ jako samostatná účetní 

jednotka a kapitola státního rozpočtu následně zrušena. Informace o novelizaci stavebního zákona. 

Stavební úřady budou zachovány na místní úrovni. V původním předpokládaném termínu začne 

fungovat specializovaný a odvolací stavební úřad pro strategické a rozsáhlejší liniové stavby. 

MMR vede kroky směřující k finalizaci novely stavebního zákona. Zřízení specializovaného 

a odvolacího stavebního úřadu jako nové organizační složky státu v působnosti v oblasti 

povolování vyhrazených staveb a to od 1. 7. 2023. Dle výše uvedeného je rozpočet NSÚ nulový. 

 

Okleštěk: Zpravodajská zpráva. NSÚ vznikl v rámci tzv. rekodifikace stavebního řízení. MMR 

připravuje nyní dvě novely stavebního zákona – tzv. odkládací novelu a velkou novelu obsahující 

i změnu institucionálního složení struktury stavebních úřadů na kombinovanou strukturu, kde část 

bude výkon státní správy v přenesené působnosti a část jako výkon státní správy pod služebním 

zákonem. Zákony ale platí pro všechny, stavební úřad má ze zákona od 1. 1. 2022 fungovat. MMR 

ta místa v rozpočtu má. Aktuálně je předmětem politických a odborných jednání také otázka 

menších stavebních úřadů na obcích. Do doby přijetí novely a zrušení NSÚ bude NSÚ dle 

rozhodnutí pana ministra jako samostatná kapitola státního rozpočtu veden pouze formálně bez 

aktivního rozpočtu a vlastních zaměstnanců. Navrhuji vyslovit s předkládaným zněním zákona 

o státním rozpočtu pro kapitolu 363 Nejvyšší stavební úřad na rok 2022 nesouhlas a to zejména 

z důvodů porušení zákona. Návrh usnesení přednesu. 

 

Dostálová: Otevírám obecnou rozpravu. 

 

Havránek: My jsme dnes ustavili podvýbor pro bytovou politiku a výstavbu. Avizuji, že příprava 

té druhé velké novely stavebního zákon bude jedním z prvních témat, které zde budeme na tomto 

podvýboru řešit a stejně tak následné financování regenerace brownfieldů a PPP výstavbu.  

 

Dostálová: Dnes nechci vést debatu k novému stavebnímu zákonu. Dnes se bavíme o kapitolním 

sešitu NSÚ a zde souhlasím s panem zpravodajem. Nové zákony na výdajové straně by měly 

respektovat legislativu. To, že se chystá změna, to je pravda, ale zákon ukládá k 1. 1. 2022 vznik 

NSÚ. MMR na to nárokuje 10 lidí. Je to chybně připraveno. Pokud to myslíme se zrychlením 

stavebního řízení v ČR dobře, tak pokud by se rozhodlo, že NSÚ nebude, já to nezpochybňuji, 

že by se to mohlo transformovat do speciálního stavebního úřadu, ale takto ty věci odkládáme 

zbytečně v čase. Z pohledu legislativy není správně, že byl předložen kapitolní sešit se samými 

nulami.   

 

Carbol: Dotaz na proceduru. Kdyby došlo k tomu, že nebude schváleno to, co navrhl pan 

zpravodaj, tak aby nedošlo k tomu, že bychom neměli žádný závěr z jednání výboru. Jestli 

by nebylo vhodné navrhnout usnesení v opačném gardu, jako protinávrh. 

 

Bartoš: Ke zprávě zpravodaje – naopak by mi přišlo nehospodárné alokovat si peníze v kapitolách, 

které bych stejně nečerpal. NSÚ formálně existuje. Proběhlo výběrové řízení na jeho ředitele. 
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10 míst nyní není využíváno pro potřeby NSÚ. V čem došlo k porušení toho zákona? NSÚ 

formálně k 1. 1. 2022 vznikl.  

 

Dostálová: On nevznikl formálně, vznikl neformálně, protože není naplňován. Měli bychom 

naplňovat legislativu v ČR. To, že to bude jinak, je otázka. Jak dlouho to bude trvat? Takto 

se nemůže se zákony nakládat. Teď je platný zákon a na to je potřeba reagovat. Až se zákon změní, 

tak je možné, že NSÚ vůbec nebude. 

 

Okleštěk: Zatím nám platí zákon. Musí být rozhodnutí Poslanecké sněmovny v nějakém duchu. 

Nyní to beru jako nerespektování zákona, který od 1. 1. 2022 platí. 

 

Bartoš: Právě proto, že tam ta kapitola je, tak zákon je respektován. Zároveň ta činnost by měla 

být zahájena až za rok. V tuto chvíli by měly probíhat přípravy, aby mohl tento úřad začít fungovat. 

Nepředjímám výsledek, avizovali jsme, jak budeme postupovat. Věřím, že to stihneme. Již 

v prosinci jsme chtěli projednat odkládací novelu, ale to se bohužel nepodařilo. Budeme vše řešit 

v souladu se zákonem.  

 

Okleštěk: Děkuji panu ministrovi. Pro p. místopředsedu Carbola mám připraveny alternativní 

varianty usnesení. Nedojde k tomu, že bychom nepřijali nic. 

 

Dostálová: Končím obecnou rozpravu a otevírám rozpravu podrobnou. 

 

Okleštěk: Návrh usnesení č. 16: Výbor pro VS a RR přijal usnesení, kterým: 

a) konstatuje, že Nejvyšší stavební úřad není obsazen a jeho rozpočet je na straně příjmů 

i výdajů 0 Kč; 

b) konstatuje porušení zákona č. 283/2021 sb., 

c) zmocňuje zpravodaje výboru, aby s usnesením seznámil poslance rozpočtového výboru 

na společné schůzce zpravodajů dne 1. března 2022.   
 

Carbol: Protinávrh: Výbor pro VS a RR přijal usnesení, kterým: 

a) konstatuje, že Nejvyšší stavební úřad není obsazen a jeho rozpočet je na straně příjmů 

i výdajů 0 Kč; 

b) zmocňuje zpravodaje výboru, aby s usnesením seznámil poslance rozpočtového výboru 

na společné schůzce zpravodajů dne 1. března 2022.   

 

Dostálová: Hlasování o protinávrhu na usnesení č. 16, hlasování č. 13:                       Příloha č. 10 

Hlasování:  ANO 9   NE 3    zdržel 2 přítomno 15           přijato 

Děkuji za účast na dnešním jednání. Sejdeme se tedy v úterý 2. března 2022 k jednomu bodu. 

Děkuji a končím dnešní schůzi výboru. 

 

Ukončení jednání v 15.20 hod. 

 

Zapsala: Bc. Petra Čížkovská 

Odpovídá: Mgr. Stanislav Caletka, Ph.D., tajemník výboru 

 

 

 

 

  Mgr. Milada V o b o r s k á  v.r.                             Ing. Klára  D o s t á l o v á  v.r.                                                                                                                                  
            ověřovatelka                 předsedkyně výboru 
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Příloha č. 1 

 

 

Výbor pro veřejnou správu a regionální rozvoj PSP 

3. schůze 

24.02.2022 - 13:12:58 

Hlasování č. 2  

SR 2022 – MF – sešit G  

 

 

 Přítomno: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

ANO (Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Klára Dostálová: Pro Robert Králíček:  Jan Kubík: Pro 

Ladislav Okleštěk: Pro Robert Stržínek: Pro David Štolpa: Pro 

Milan Wenzl:          
 

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Carbol: Pro         
 

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jana Bačíková: Pro Karel Haas: Pro Jiří Havránek: Pro 

Rudolf Salvetr:          
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jaroslav Dvořák:  Marie Pošarová: Pro     
 

STAN (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Petr Liška: Pro Eliška Olšáková: Pro Milada Voborská: Pro 

Viktor Vojtko: Pro         
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Pavel Klíma:  Michal Zuna:      
 

 
ID hlasování: 2, schůze č. 3, čas 13:12:59 
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Příloha č. 2 

 

 

 

Výbor pro veřejnou správu a regionální rozvoj PSP 

3. schůze 

24.02.2022 - 13:16:56 

Hlasování č. 4  

Volba členů podvýborů VVSRR  

 

 

 Přítomno: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

ANO (Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Klára Dostálová: Pro Robert Králíček:  Jan Kubík: Pro 

Ladislav Okleštěk: Pro Robert Stržínek: Pro David Štolpa: Pro 

Milan Wenzl:          
 

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Carbol: Pro         
 

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jana Bačíková: Pro Karel Haas: Pro Jiří Havránek: Pro 

Rudolf Salvetr:          
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jaroslav Dvořák:  Marie Pošarová: Pro     
 

STAN (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Petr Liška: Pro Eliška Olšáková: Pro Milada Voborská: Pro 

Viktor Vojtko: Pro         
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Pavel Klíma:  Michal Zuna:      
 

 
ID hlasování: 4, schůze č. 3, čas 13:16:57 
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Příloha č. 3 

 

 

 

Výbor pro veřejnou správu a regionální rozvoj PSP 

3. schůze 

24.02.2022 - 13:18:40 

Hlasování č. 5  

Komunální projekt roku  

 

 

 Přítomno: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

ANO (Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Klára Dostálová: Pro Robert Králíček:  Jan Kubík: Pro 

Ladislav Okleštěk: Pro Robert Stržínek: Pro David Štolpa: Pro 

Milan Wenzl:          
 

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Carbol: Pro         
 

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jana Bačíková: Pro Karel Haas: Pro Jiří Havránek: Pro 

Rudolf Salvetr:          
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jaroslav Dvořák:  Marie Pošarová: Pro     
 

STAN (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Petr Liška: Pro Eliška Olšáková: Pro Milada Voborská: Pro 

Viktor Vojtko: Pro         
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Pavel Klíma:  Michal Zuna:      
 

 
ID hlasování: 5, schůze č. 3, čas 13:18:41 
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Příloha č. 4 

 

 

 

 

Výbor pro veřejnou správu a regionální rozvoj PSP 

3. schůze 

24.02.2022 - 13:20:01 

Hlasování č. 6  

Různé - ISSS 

 

 

 Přítomno: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

ANO (Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Klára Dostálová: Pro Robert Králíček:  Jan Kubík: Pro 

Ladislav Okleštěk: Pro Robert Stržínek: Pro David Štolpa: Pro 

Milan Wenzl:          
 

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Carbol: Pro         
 

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jana Bačíková: Pro Karel Haas: Pro Jiří Havránek: Pro 

Rudolf Salvetr:          
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jaroslav Dvořák:  Marie Pošarová: Pro     
 

STAN (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Petr Liška: Pro Eliška Olšáková: Pro Milada Voborská: Pro 

Viktor Vojtko: Pro         
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Pavel Klíma:  Michal Zuna:      
 

 
ID hlasování: 6, schůze č. 3, čas 13:20:02 
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Příloha č. 5 

 

 

 

Výbor pro veřejnou správu a regionální rozvoj PSP 

3. schůze 

24.02.2022 - 13:46:27 

Hlasování č. 7  

SR 2022 – MV – kapitola č. 314  

 

 

 Přítomno: 14 Pro: 8 Proti: 5 Zdržel se: 1 
 

 

ANO (Pro: 0, Proti: 5, Zdržel se: 0) 
 

Klára Dostálová: Proti Robert Králíček:  Jan Kubík: Proti 

Ladislav Okleštěk: Proti Robert Stržínek: Proti David Štolpa: Proti 

Milan Wenzl:          
 

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Carbol: Pro         
 

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jana Bačíková: Pro Karel Haas: Pro Jiří Havránek: Pro 

Rudolf Salvetr:          
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 1) 
 

Jaroslav Dvořák:  Marie Pošarová: Zdržel se     
 

STAN (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Petr Liška: Pro Eliška Olšáková: Pro Milada Voborská: Pro 

Viktor Vojtko: Pro         
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Pavel Klíma:  Michal Zuna:      
 

 
ID hlasování: 7, schůze č. 3, čas 13:46:28 

 

 

 

 

 

 



15 
 

 

 

 

 

 

 

Příloha č. 6 

 

 

Výbor pro veřejnou správu a regionální rozvoj PSP 

3. schůze 

24.02.2022 - 14:15:53 

Hlasování č. 9  

SFRB - účetní závěrka za rok 2018  

 

 

 Přítomno: 15 Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

ANO (Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Klára Dostálová: Pro Robert Králíček:  Jan Kubík: Pro 

Ladislav Okleštěk: Pro Robert Stržínek: Pro David Štolpa: Pro 

Milan Wenzl:          
 

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Carbol: Pro         
 

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jana Bačíková: Pro Karel Haas: Pro Jiří Havránek: Pro 

Rudolf Salvetr: Pro         
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jaroslav Dvořák:  Marie Pošarová: Pro     
 

STAN (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Petr Liška: Pro Eliška Olšáková: Pro Milada Voborská: Pro 

Viktor Vojtko: Pro         
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Pavel Klíma:  Michal Zuna:      
 

 
ID hlasování: 9, schůze č. 3, čas 14:15:54 
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Příloha č. 7 

 

 

 

Výbor pro veřejnou správu a regionální rozvoj PSP 

3. schůze 

24.02.2022 - 14:17:19 

Hlasování č. 10  

SFRB - účetní závěrka za rok 2019  

 

 

 Přítomno: 15 Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

ANO (Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Klára Dostálová: Pro Robert Králíček:  Jan Kubík: Pro 

Ladislav Okleštěk: Pro Robert Stržínek: Pro David Štolpa: Pro 

Milan Wenzl:          
 

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Carbol: Pro         
 

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jana Bačíková: Pro Karel Haas: Pro Jiří Havránek: Pro 

Rudolf Salvetr: Pro         
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jaroslav Dvořák:  Marie Pošarová: Pro     
 

STAN (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Petr Liška: Pro Eliška Olšáková: Pro Milada Voborská: Pro 

Viktor Vojtko: Pro         
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Pavel Klíma:  Michal Zuna:      
 

 
ID hlasování: 10, schůze č. 3, čas 14:17:20 
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Příloha č. 8 

 

 

 

 

Výbor pro veřejnou správu a regionální rozvoj PSP 

3. schůze 

24.02.2022 - 14:18:48 

Hlasování č. 11  

SFPI - účetní závěrka za rok 2020  

 

 

 Přítomno: 15 Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

ANO (Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Klára Dostálová: Pro Robert Králíček:  Jan Kubík: Pro 

Ladislav Okleštěk: Pro Robert Stržínek: Pro David Štolpa: Pro 

Milan Wenzl:          
 

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Carbol: Pro         
 

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jana Bačíková: Pro Karel Haas: Pro Jiří Havránek: Pro 

Rudolf Salvetr: Pro         
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jaroslav Dvořák:  Marie Pošarová: Pro     
 

STAN (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Petr Liška: Pro Eliška Olšáková: Pro Milada Voborská: Pro 

Viktor Vojtko: Pro         
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Pavel Klíma:  Michal Zuna:      
 

 
ID hlasování: 11, schůze č. 3, čas 14:18:49 
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Příloha č. 9 

 

 

Výbor pro veřejnou správu a regionální rozvoj PSP 

3. schůze 

24.02.2022 - 15:00:20 

Hlasování č. 12  

SR 2022 – MMR – kapitola č. 317  

 

 

 Přítomno: 14 Pro: 9 Proti: 3 Zdržel se: 2 
 

 

ANO (Pro: 0, Proti: 3, Zdržel se: 1) 
 

Klára Dostálová: Proti Robert Králíček:  Jan Kubík:  

Ladislav Okleštěk: Zdržel se Robert Stržínek: Proti David Štolpa: Proti 

Milan Wenzl:          
 

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Carbol: Pro         
 

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jana Bačíková: Pro Karel Haas: Pro Jiří Havránek: Pro 

Rudolf Salvetr: Pro         
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 1) 
 

Jaroslav Dvořák:  Marie Pošarová: Zdržel se     
 

STAN (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Petr Liška: Pro Eliška Olšáková: Pro Milada Voborská: Pro 

Viktor Vojtko: Pro         
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Pavel Klíma:  Michal Zuna:      
 

 
ID hlasování: 12, schůze č. 3, čas 15:00:21 
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Příloha č. 10 

 

 

 

Výbor pro veřejnou správu a regionální rozvoj PSP 

3. schůze 

24.02.2022 - 15:20:32 

Hlasování č. 13  

SR 2020 – Nejvyšší stavební úřad – kapitola č. 363  

 

 

 Přítomno: 14 Pro: 9 Proti: 3 Zdržel se: 2 
 

 

ANO (Pro: 0, Proti: 2, Zdržel se: 2) 
 

Klára Dostálová: Zdržel se Robert Králíček:  Jan Kubík:  

Ladislav Okleštěk: Proti Robert Stržínek: Proti David Štolpa: Zdržel se 

Milan Wenzl:          
 

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Carbol: Pro         
 

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jana Bačíková: Pro Karel Haas: Pro Jiří Havránek: Pro 

Rudolf Salvetr: Pro         
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 0, Proti: 1, Zdržel se: 0) 
 

Jaroslav Dvořák:  Marie Pošarová: Proti     
 

STAN (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Petr Liška: Pro Eliška Olšáková: Pro Milada Voborská: Pro 

Viktor Vojtko: Pro         
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Pavel Klíma:  Michal Zuna:      
 

 
ID hlasování: 13, schůze č. 3, čas 15:20:33 


